
 
 

Secr. S. Bergsma 
Alde Dyk 10  

8407AD Terwispel 

 

Jaarverslag ijsclub Spaltenbrêge 2023/2024   
 

Voorzitter Henk de Vries Harnemoune1 1 0513-463120 harnemoune1@hetnet.nl 

Secretaris Sietze Bergsma Alde Dyk 10 0513-626896 sbmeel@yahoo.com 

  Penningmeester Saapke Osinga Butewei 23 06-27203080 saapkeosinga@gmail.com 

Lid  Richard de Jong Alde Dyk 33A 06-15586356 kingricharddejong@hotmail.com 

IJsmeester Henk de Boer Alde Dyk 23 0513-462723 hdeboer01@home.nl 

 

Ijsbaan open: 

De ijsgoden waren ons goed gezind bij aanvang van 2024. Op 10 januari kon de baan ’s avonds open, 
het was helaas maar van korte duur. Dooi zette 12 januari de baan weer onder water.   

 

 

  
 

 

 
Bestuursvergadering:  
 
Op 26-2-2024  hebben wij een bestuursvergadering gehouden om o.a. de werkzaamheden in het 
kader van NLDoet op 15 en 16 maart 2024 te bespreken. 
 
NL Doet: 
 
Nadat gedurende het afgelopen jaar de werkzaamheden van de klus van vorig jaar zijn afgemaakt, zijn 
we verder gegaan met onze strijd tegen het water. Rondom het clubhuis (tot en met de Jeu de Boule 
baan) hebben we drainage aangelegd wat het hemelwater af moet voeren, zodat dit niet meer onder 
de vloer loopt. Tot nu werkt dit uitstekend.   
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Onderhoud en aankleding: 
 
De aankleding van het clubhuis krijgt steeds meer vorm. Met nieuwe lampen is het wat huiselijker 
geworden. Daarnaast was de buitenkant ook echt aan onderhoud toe. Door het vocht zijn er wel veel 
slechte stukken in de drempels en ramen, dat is nu eerst verholpen, maar ook het raam aan de zijkant 
is erg slecht en moet vervangen worden. 
 
Rabo club support:  
 
Deze sponsoractie van de Rabobank heeft € 317,- opgeleverd. Wij hebben als project de  aanschaf 
van schaatsen voor de kinderen die zelf geen schaatsen hebben opgegeven. Dit wordt later dit jaar 
ingevuld.  
 
Maaien: 
 
Het is groeizaam weer blijkbaar want de schapen kunnen het niet aan. De baan wordt in juli voor de 
eerste keer gemaaid en later in september nog een keer. Er staat een goede pluk gras op en dit is 
opgehaald door een plaatselijke boer. De baan ligt er weer netjes bij.  

 



 
 
De oude maai/veegmachine: 
 
We hebben besloten afscheid van deze machine te nemen. Hij is te zwaar, te groot én het doet het 
niet. Reparatie zal waarschijnlijk duurder worden dan de dagwaarde wat reden is om hier geen geld 
meer in te investeren. De baan kunnen we vegen met de machine die we gezamenlijk met de 
Sportvereniging gebruiken.  
 
Bestuursvergadering: 
 
Tot slot houden wij nog een bestuursvergadering op 11 november.  
 
De lange sprieten moeten wij nog even kortwieken maar dan kan het water erop! 


